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Vragen van het lid De Krom (VVD)
aan de staatssecretaris van Justitie
over de huisvesting van
uitgeprocedeerde asielzoekers.
(Ingezonden 17 april 2009)

1
Bent u bekend met het artikel «Vos
blijft illegalen opvangen in de stad»?1

2
Is het waar dat Amsterdam de
opvang van uitgeprocedeerde
asielzoekers, tegen de afspraken in,
nog steeds voortzet? Zo ja, wat vindt
u hiervan?

3
Welke andere gemeenten vangen nog
steeds uitgeprocedeerde asielzoekers
op? Welke gemeenten zijn hier reeds
mee gestopt?

4
Wat vindt u van de uitspraak van de
wethouder van Amsterdam dat de
zorgplicht van de gemeenten
belangrijker is dan het
bestuursakkoord over de afhandeling
van de pardonregeling? Deelt u de
mening dat deze uitspraak in
flagrante strijd is met de afspraken
die met de VNG zijn gemaakt? Zo
nee, waarom niet?

5
Bent u voornemens actie te
ondernemen tegen de gemeente
Amsterdam? Zo ja, welke en
wanneer? Zo nee, waarom niet?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Fritsma (PVV), ingezonden 17 april
2009 (vraagnummer 2009Z07396).

1 Parool, 15 april 2009.
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1
Ja.

2
In het bestuursakkoord tussen Rijk en
de VNG d.d. 25 mei 2007 is
afgesproken dat gemeenten noch
direct noch indirect meewerken aan
de opvang van onrechtmatig in ons
land verblijvende vreemdelingen en
de bestaande noodopvang
beëindigen. Voorts is afgesproken dat
de gemeentelijke (financiering van)
noodopvang van uitgeprocedeerde
asielzoekers in samenhang met de
uitvoering van de Regeling uiterlijk
eind 2009 wordt beëindigd. De
gemeente Amsterdam heeft de
context van de genoemde publicatie
in het Parool nader toegelicht. De
gemeente Amsterdam heeft
aangegeven dat zij de afspraken uit
het Bestuursakkoord niet ter discussie
stelt, en overigens in het verleden
ook nooit structurele ondersteuning

of opvang heeft geboden aan
ex-asielzoekers en andere
vreemdelingen die niet (meer)
rechtmatig (dus illegaal) in Nederland
verblijven, noch in financiële noch in
materiële zin.

3
In het bestuurlijk overleg dat de
Staatssecretaris van Justitie met de
VNG op 19 maart jongstleden heeft
gevoerd, heeft de VNG aangegeven
dat zij voornemens is onderzoek te
doen naar de stand van zaken met
betrekking tot de gemeentelijke
noodopvang. De uitkomsten van dit
onderzoek worden afgewacht en op
basis hiervan in samenspraak met de
VNG wordt beoordeeld of en welke
vervolgacties nodig zijn.

4
Zie antwoord 2.

5
Zie antwoord 3.
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